

自96年3月1日起,旅客隨身攜帶物品限制:

Effective from March 1, 2007, Security measures for passenger cabin baggage:

電升 00 ml

液體、膠類及噴霧罐每個容器不得超過100毫升。 All liquids, gels or aerosols shall be required to be carried in containers with a capacity not greater than 100 ml.

升 L



前項容器需裝於容量1公升之透明塑膠夾鏈袋内。 Containers shall be placed in a transparent re-sealable plastic bag of a maximum capacity not exceeding 1 liter.

袋 PC



每名旅客僅可攜帶1個夾鏈袋,於通過安檢時應單獨通過 X光機檢查。

Only one transparent plastic bag per passenger could be permitted and shall be separately screened.

航程中必需但未符合上述規定之藥品及嬰兒用品等,請洽航空公司。

Medications, baby milk/foods, and special dietary requirements could be permitted in cabin baggage if needed on board. If there is any question, please contact with airlines.

交通部民用航空局(CAA) ● 臺灣地區航空公司代表協會(BOAR) ● 內政部警政署航空警察局(APO)